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Notes from the HoS Desk  校长寄语
Welcome back! I loved seeing our returning and new students Thursday for the Meet the Teacher

event. Our instructional staff were thrilled to meet their students and start the new school year.   

欢迎回来！我很高兴在周四见到我们的新老学生们参加“教师见面会”活动。所有的老师们都为见到
他们的学生和新学期的开始感到振奋。 
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Monday, August 14, is the first day of school.

Breakfast is served from 7:30 to 7:55. Classes

start at 8:00. Pick-up is at 15:15. Please send

students to school wearing their new Sias IS

t-shirt.  
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First Day of School   
开学第一天

8月14日，星期一，是外籍学校开学第一天。早餐时间为7:30至7:55。课程将于8:00开始。下
午放学时间为15:15。请确保孩子们穿着他们新的Sias IS T 恤衫来迎接开学第一天！ 

School Bus   
校车服务

To facilitate students' commute, we offer a school bus service. We encourage parents

to scan School Bus Survey QR code below for registration. The school bus ensures

that students travel to school in a safe and comfortable environment, enhancing

their learning experience.

为了⽅便学⽣的上下学，学校提供校⻋服务。我们⿎励家⻓们扫描下⽅校车意向表⼆维码进⾏校

⻋报名。校⻋将确保学⽣在安全、舒适的环境中前往学校，为他们的学习体验增添便利。 



EY meal fees remain unchanged at 42 RMB per day, including two meals and two

snacks.

For PY and MY students, meal fees will be adjusted to 45 RMB per day, including

two meals and two snacks.

If your child does not require breakfast at school, the EY meal fee will be adjusted

to 32 RMB per day, while the PY and MY students’ fees will be adjusted to 35 RMB

per day.

幼儿园餐费维持不变，为42元/天，包含两餐两点。  

小学部和中学部的餐费调整为45元/天，包含两餐两点。  

如果您的孩子不需要在学校用早餐，幼儿园部分的费用调整为32元/天，小学部和中学部调

整为35元/天。  

In the new academic year, we have made some adjustments to the meal fees. Here

are the details:

We are committed to providing students with balanced and nutritious meals to

support their healthy growth.

在新学年里，我们对餐费进行了一些调整。具体如下：  

我们致力于为学生提供均衡营养的餐食，以支持学生们的健康成长。  
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Cafeteria Changes  
餐饮调整



If you are interested in participating in the school's Parent Advisory Council and

contributing your ideas, we welcome you to scan the QR code below for enrollment.

The Parent Advisory Council is a platform that works closely with the school,

providing parents with opportunities to engage in school affairs and jointly create a

positive learning environment. 

如果您有兴趣参加学校的家长委员会活动并贡献您的建议，欢迎您扫描下面的二维码报名。家长

委员会是一个与学校紧密合作的平台，为家长提供参与学校事务的机会，共同为学生们创造一个

积极的学习环境。 
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Parent Advisory Council  
家长委员会



To ensure the safe and orderly pick-up and drop-off of students, we have provided

parents with the guide chart, please check it carefully. Please follow traffic directions

and pick up your children on time to ensure their safety.

为了确保学⽣的安全和有序接送，我们为家⻓们提供了接送引导图，请仔细查阅。请遵循交通引

导，按时接送您的孩⼦，以确保他们的安全 。
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Drop-Off/Pick-Up
接送须知

In the new academic year, we look forward to growing and progressing together with each

student and parent. If you have any questions or needs, please feel free to contact the class

teacher or the school receptionist at any time. Let's work together to create a wonderful

learning experience! Wishing you all a fulfilling and joyful school year!   

在新的学年里，我们期待着与每一位学生和家长一起共同成长和进步。如果您有任何问题或需
求，请随时联系班级老师或者学校前台老师。让我们一起创造美好的学习体验！ 祝愿大家有一
个充实而愉快的学年！ 
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Menu

菜单


